
Zápis ze schůze Komise sportovců

ze dne 19.02.2020 - SKYPE

Přítomni:

Barbora Fellinghauerová (BF), Zdeněk Přibyl (ZP), Roman Pecha (RP)

Host: 

Michal Drha (MD)

Omluveni:

Tereza Bezpalcová (TB), Štěpán Dostál (ŠD)

Náplň schůze:

1. Úkoly z minulé schůze

1.1. Sdílení příspěvku o povinných lékařských prohlídkách na FB.

1.a. MD zašle podklady a bude komunikovat s BF. BF publikuje na Facebook příspěvek, který 

bude informovat o aktuálním stavu a platnosti lékařských prohlídek. 

1.2. Natáčení video rozboru s porotci MČR.

2.a. Úkol stále trvá. 

1.3. Nahrávání videí finalistů. Pokračování na MČR STT a 10T? Zvážit finanční náročnost.

Způsob platby kameramanovi, Petr Barnat – YouTube.

3.a. KS odsouhlasila proplacení práce kameramanovi ve výši 2000,- a Petru Barnatovi za 
produkci a publikování videí na YouTube kanál ve výši 2000,-. KS bude pokračovat 
v zajišťování videí finálových párů i z následujících MČR ve STT a 10T.

3.b. Hlasování: 

Pro/proti/zdržel se

3/0/0

1.4. Reportáže z MČR – Lišková.

4.a. Úkol v přípravě z důvodu nutnosti dalších schůzek při úpravě konceptu. VL předá ŠD 

podněty z MČR LAT, kde proběhl v rámci testu první pokus o reportáž. 

1.5. Družstva senioři/team match. 

Zapsal: Schválil:
Štěpán Dostál Zdeněk Přibyl



5.a. MD souhlasí se změnou formátu MČR družstev, komisi sportovců požádal

o spolupráci při tvorbě návrhů nového formátu. Členové KS si připraví podklady na příští

jednání. 

1.6. Emailový  dotazník  ohledně  formát  MČR  družstev  a  zastoupení  věkových  kategorií  v

klubech

6.a. Úkol stále trvá, ŠD odeslal dotazník vedoucím klubů. Dále zkompletuje a vyhodnotí jejich

odpovědi do další schůze KS (do konce prvního kvartálu 2020). 

2. Výkonná rada

2.1. Zajistit podněty na WDSF AGM od veřejnosti.

1.a. Termín pro ČSTS 27.2. FB – příspěvek publikován. 

2.2. Rozpočet KS 2020. 

2.a. Aktuálně 20 000,- Kč. KS z rozpočtu momentálně čerpá prostředky pouze na natáčení a 

produkci videí z MČR.

3. Podněty FB

3.1. Podnět Chmel

1.a. Odpověď:  KS  nemá  v nejbližší  době  v plánu  pracovat  na  podobném  systému.  Do

budoucna se k tomuto podnětu můžeme navrátit.

3.2. Podnět Ochodková

2.a. Odpovědět na Facebook – RP

4. WDSF AGM

4.1. MS senioři – Zdeněk Přibyl – viz FB

1.a. ZP prezentoval návrh na uzavření MS seniorů. 

1.b. Hlasování: 

Pro/proti/zdržel se

3/0/0

Zapsal: Schválil:
Štěpán Dostál Zdeněk Přibyl



4.2. Ranklist – Karolína Veselá 

2.a. „Vážená komise sportovců, chtěla bych se touto cestou zeptat na stav schválené

změny počítání bodů do světového ranklistu na základě zápisu z AGM WDSF 2019.

Podle zmiňovaného zápisu by se měly do celkového ranklistu počítat body ze dvou

nejlepších výsledků na soutěžích IO, WO a GS. Nikde ale není zřejmé, od kdy tato

změna platí.“

2.b. KS  bude  kontaktovat  WDFS  ATHLETES  COMMISSION  a  SPORTS  POLICIES
DEVELOPMENT COMMITTEE. 

Zapsal: Schválil:
Štěpán Dostál Zdeněk Přibyl



5. Omezení počtu soutěží TL – viz. FB 

5.1. MD souhlasí s návrhem KS

1.a. Michal Drha informoval KS, že souhlasí se zněním vypracovaného dokumentu a na VR

návrh KS podpoří. 

1.b. Zaslat na VR 9.3. – RP

Závěrečná ujednání: 

1. BF publikuje příspěvek o zdravotních prohlídkách na FB KS. 

2. ŠD zjistí informace od Veroniky Liškové ohledně reportáží z MČR.

3. ŠD,BF odprezentují rozbor zastoupení věkových kategorií v klubech v návaznosti na možné nové 
varianty pro MČR Družstev. 

4. Členové KS si připraví možné návrhy formátu MČR Družstev.

5. RP odpoví za KS na podnět E. Ochodkové.

6. KS zkontaktuje WDSF AC a SPDC ohledně podnětu K. Veselé.

7. RP zašle na VR dokument KS ohledně omezení počtu soutěží TL.

8. TB bude na příští schlůzi prezentovat svůj návrh na výběr poroty pro vyšší výkonnostní třídy. 

9. Termín další schůzky – Skype 18.03. 21:00 

Zapsal: Schválil:
Štěpán Dostál Zdeněk Přibyl


